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3. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 11.2.2019 

 

 

 

MUDr. Čeplíková: 

Jedná sa o parkovanie pred bývalým Zväzarmom, autá stoja vlastne aj na chodníkoch, nemôžu 

ľudia prechádzať, keď ide na bicykli musí zostúpiť, musí prejsť na ulicu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka parkovania pred bývalou budovou Zväzarmu, je to ovplyvnené aj  tým, že tento 

priestor niekedy využívajú návštevníci, resp. ľudia využívajúci služby úradu práce. Požiadam 

mestskú políciu, aby zvýšili kontrolnú činnosť v blízkosti tohto objektu a aby zabezpečili 

priechodnosť, hlavne peších komunikácií.  

 
 

 

 

 

 

 

 


